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P R O T O K O Ł Nr XV/2007

z sesji Rady Miejskiej w Ogrodzieńcu,

w dniu 12 listopada 2007r. w godz. od 1500– 18oo

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie jej prawomocności

Otwarcia sesji dokonał Przewodniczący Rady Pan Grzegorz Wałek. Powitał gości

zaproszonych, radnych, sołtysów oraz mieszkańców Ogrodzieńca, po czym stwierdził na

podstawie listy obecności wystarczającą liczbę radnych do podejmowania prawomocnych

uchwał.

Lista obecności radnych oraz gości zaproszonych załączona została do protokołu.

2. Przyjęcie porządku obrad.

Porządek obrad został przyjęty przez radnych jednomyślnie 12 głosami, i przedstawiał się

następująco:

I.  część ogólna:

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie jej prawomocności.

2. Przyjęcie porządku obrad.

3. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji.

4. Sprawozdanie Burmistrza z bieżącej działalności oraz z realizacji uchwał pomiędzy

sesjami Rady.

II. część merytoryczna:

1. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia stawek podatku od nieruchomości obowiązujących

na terenie Miasta i Gminy Ogrodzieniec w 2008 roku.

2. Podjęcie  uchwały  w  sprawie  ustalenia  stawek  podatku  od  środków  transportu  na  rok

2008.

3. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia podatku od posiadania psów obowiązującego na

terenie Gminy Ogrodzieniec w 2008 roku.

4. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia opłaty targowej obowiązującej na terenie Miasta i

Gminy Ogrodzieniec w 2008 roku.
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5. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia stawki procentowej opłaty adiacenckiej na terenie

Gminy Ogrodzieniec z tytułu podziału nieruchomości.

6. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia stawki procentowej opłaty adiacenckiej na terenie

gminy Ogrodzieniec z tytułu budowy urządzeń infrastruktury technicznej.

7. Podjęcie uchwały w sprawie złożenia oświadczenia lustracyjnego przez Sekretarza Miasta

i Gminy Ogrodzieniec.

8. Podjęcie uchwały w sprawie złożenia oświadczenia lustracyjnego przez Skarbnika Miasta i

Gminy Ogrodzieniec.

9. Podjęcie uchwały w sprawie pomocy zdrowotnej dla nauczycieli szkół prowadzonych

przez Gminę Ogrodzieniec oraz przyjęcia regulaminu określającego rodzaje świadczeń

oraz warunki i sposób ich przyznawania.

10. Podjęcie uchwały w sprawie określenia zasad nabycia, zbycia, obciążenia nieruchomości

oraz ich wydzierżawienia lub najmu na okres dłuższy niż 3 lata.

11. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Ogrodzieniec na 2007r.

12. Podjęcie uchwały w sprawie poręczenia w ramach Programu Leader +

III. Interpelacje i zapytania radnych.

IV. Wnioski, zapytania i oświadczenia.

V. Zamknięcie obrad.

Ad. 3

Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji.

Protokół z sesji  nr XIV z dnia 26 września 2007 r.  został przyjęty przez radnych bez uwag,

jednomyślnie. Za jego przyjęciem głosowało 12 radnych.

Ad. 4.

Sprawozdanie Burmistrza MiG z bieżącej działalności oraz z realizacji uchwał pomiędzy

sesjami Rady.

Burmistrz poinformował:

· We wrześniu i październiku odbywały się spotkania w sprawie planowanego do realizacji

projektu budowy ścieżek rowerowych w gminach powiatu zawierciańskiego

finansowanego z Regionalnego Programu Operacyjnego z funduszy UE
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· 4 października odbyło się posiedzenie Zarządu ZGJ oraz posiedzenie Rady Społecznej

SPZOZ w Ogrodzieńcu

· 12 października w Gieble w Szkole Podstawowej odbyło się podsumowanie konkursu pn.

”Ekologiczne sołectwo” Główna nagrodą ufundowana przez Starostwo Powiatowe w

Zawierciu zdobyło sołectwo Giebło.

· 16 października odbyło się uroczyste otwarcie hali sportowej przy LO im S. Żeromskiego

w Zawierciu

· 25  października  w  Łazach  odbyło  się spotkanie  wójtów  i  burmistrzów  gmin  z  terenu

działania LPG Perła Jury w sprawie finansowania zaplanowanych do realizacji zadań na

terenie  gmin  w  ramach  Programu  Lider  +  W Stowarzyszeniu  działają gminy  z  powiatu

zawierciańskiego Pilica, Kroczyce, Włodowice, Żarnowiec, Szczekociny, Irządze, Łazy i

Ogrodzieniec.  W  każdej  z  tych  gmin  realizowane  są zadania,  które  są w  100%

finansowane przez Ministerstwo Rolnictwa i Rozwoju Wsi. Najpierw jednak trzeba wydać

pieniądze z własnych środków,  a dopiero potem Ministerstwo refunduje poniesione

wydatki. Najkorzystniejszym i najtańszym sposobem pozyskania środków na planowanie

zadania będzie zaciągnięcie kredytu celowego w jednym z okolicznych banków.

Zabezpieczeniem kredytu będzie poręczenie gminy.

· 30 października odbyło się spotkanie z przedstawicielami PTTK w sprawie planowanego

maryjnego  szlaku  pielgrzymkowego  pomiędzy  Austrią Słowacją i  Polska  z  klasztorem w

Częstochowie. Na trasie szlaku znalazłyby się ważniejsze miejsca kultu maryjnego jak np.

Sanktuarium Matki Bożej w Podzamczu. Zadanie to realizowane będzie w ramach

Programu Leader +

· 31  października  w  Sądzie  Okręgowym  w  Częstochowie  zakończyła  się sprawa  z

powództwa firmy Maksel z Żarek przeciwko gminie Ogrodzieniec o zapłatę potrąconych

przez gminę kar za niewywiązywanie się z umowy przy termomodernizacji Gimnazjum w

Ogrodzieńcu. Sąd orzekł ze gmina słusznie ukarała wykonawcę który nie dotrzymał

terminu zakończenia inwestycji przed zima 2005 roku

· 6 listopada odbyło się spotkanie z przedstawicielami firmy Remendis w sprawie

poniesionych strat przez firmę w związku ze zniszczonymi koszami na odpady na terenie

Ogrodzieńca W ostatnim czasie chuligani zniszczyli siedem plastikowych koszy, które

Remendis wycenił na kwotę ok. 1500 zł za każdy pojemnik Łączne straty to ok. 10.000 zł.

Na spotkaniu rozmawiano w jaki sposób rozwiązać ten problem. Stanowisko gminy jest

jednoznaczne - segregacje odpadów należy kontynuować.
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· w Sądzie Okręgowym w Częstochowie odbyło się posiedzenie w sprawie Centurii i pana

Żuchowicza. W dniu 21 listopada zapadnie ostateczne rozstrzygnięcie,  zostanie

ogłoszony wyrok.

· Przetargi  (80  okien  w  Szkole  Podstawowej  Nr  1  w  Ogrodzieńcu  będzie  wymienionych,

przetarg wygrała firma z Czeladzi za kwotę 80 tyś zł. Zostały oszczędności wiec będzie

jeszcze wymiana okien na świetlicy zrobiona. W sprawie mieszkań socjalne. Zostanie

przeprowadzona adaptacja budynku w Cementowni na ten cel.)

· Wymiana dowodów osobistych - sprawy dot. wydawania dowodów osobistych oraz

rejestracja wniosków o wymianę dowodów można będzie dodatkowo załatwiać w tym

celu przedłużone zostały godziny pracy i interesanci przyjmowani będą do godz. 17 w

każdy poniedziałek

II. część merytoryczna:

Ad. 1

Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia stawek podatku od nieruchomości obowiązujących na

terenie Miasta i Gminy Ogrodzieniec w 2008 roku.

Wiceprzewodniczący Rady Marek Cholewa odczytał projekt uchwały. Radni nie zgłosili

żadnych uwag. Odbyło się głosowanie. Uchwała w sprawie ustalenia stawek podatku

od nieruchomości obowiązujących na terenie Miasta i Gminy Ogrodzieniec w 2008

r - została przyjęta jednomyślnie 15 głosami.  Uchwale nadano Nr XV/100/2007

Ad.2

Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia stawek podatku od środków transportu na rok 2008.

Wiceprzewodniczący Rady Marek Cholewa odczytał projekt uchwały. Radni nie zgłosili

żadnych uwag. Odbyło się głosowanie. Uchwała w sprawie ustalenia stawek podatku

od  środków  transportu  na  rok  2008  -  została  przyjęta  14  głosami,   przy  1

wstrzymującym. Uchwale nadano Nr XV/101/2007

Ad. 3

Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia podatku od posiadania psów obowiązującego na

terenie Gminy Ogrodzieniec w 2008 roku.

Wiceprzewodniczący Rady Marek Cholewa odczytał projekt uchwały. Odbyło się głosowanie.

Nikt spośród radnych nie opowiedział się za przyjęciem uchwały,  nie było tez głosów

wstrzymujących,  15 radnych opowiedziało się przeciw podjęciu uchwały Uchwała w

http://www.ogrodzieniec.bip.jur.pl/adds/uchwala_XV_100_2007.pdf
http://www.ogrodzieniec.bip.jur.pl/adds/uchwala_XV_101_2007.pdf
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sprawie ustalenia podatku od posiadania psów obowiązującego na terenie Gminy

Ogrodzieniec nie została przyjęta stwierdził Przewodniczący Rady.

Ad. 4

Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia opłaty targowej obowiązującej na terenie Miasta i

Gminy Ogrodzieniec w 2008 roku.

Wiceprzewodniczący Rady Marek Cholewa odczytał projekt uchwały. Radni nie zgłosili

żadnych uwag. Odbyło się głosowanie. Uchwała w sprawie ustalenia opłaty targowej

obowiązującej  na  terenie  Miasta  i  Gminy  Ogrodzieniec  w  2008  roku.-  została

przyjęta jednomyślnie 15 głosami.  Uchwale nadano Nr XV/102/2007

Ad. 5

Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia stawki procentowej opłaty adiacenckiej na terenie

Gminy Ogrodzieniec z tytułu podziału nieruchomości.

Wiceprzewodniczący Rady Marek Cholewa odczytał projekt uchwały. Radni nie zgłosili

żadnych uwag. Odbyło się głosowanie..  Nikt spośród radnych nie opowiedział się za

przyjęciem  uchwały,   głosów  wstrzymujących  było  6,   9  radnych  głosowało  przeciw.

Uchwała w sprawie ustalenia stawki procentowej opłaty adiacenckiej na terenie

Gminy Ogrodzieniec z tytułu podziału nieruchomości nie została przyjęta

stwierdził Przewodniczący Rady.

Ad. 6

Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia stawki procentowej opłaty adiacenckiej na terenie

gminy Ogrodzieniec z tytułu budowy urządzeń infrastruktury technicznej.

Wiceprzewodniczący Rady Marek Cholewa odczytał projekt uchwały. Odbyło się głosowanie.

Nikt spośród radnych nie opowiedział się za przyjęciem uchwały, głosów wstrzymujących

było 6, 9 radnych głosowało przeciw Uchwała w sprawie ustalenia stawki

procentowej opłaty adiacenckiej na terenie Gminy Ogrodzieniec z tytułu budowy

urządzeń infrastruktury technicznej nie została przyjęta stwierdził

Przewodniczący Rady.

Ad. 7

Podjęcie uchwały w sprawie złożenia oświadczenia lustracyjnego przez Skarbnika Miasta i

Gminy Ogrodzieniec.

Wiceprzewodniczący Rady Marek Cholewa odczytał projekt uchwały. Radni nie zgłosili

żadnych uwag. Odbyło się głosowanie. Uchwała w sprawie złożenia oświadczenia

http://www.ogrodzieniec.bip.jur.pl/adds/uchwala_XV_102_2007.pdf
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lustracyjnego  przez  Skarbnika  Miasta  i  Gminy  Ogrodzieniec  -  została  przyjęta

jednomyślnie 15 głosami.  Uchwale nadano Nr XV/103/2007

Ad. 8

Podjęcie uchwały w sprawie złożenia oświadczenia lustracyjnego przez Sekretarza Miasta i

Gminy Ogrodzieniec.

Wiceprzewodniczący Rady Marek Cholewa odczytał projekt uchwały. Radni nie zgłosili

żadnych uwag. Odbyło się głosowanie. Uchwała w sprawie złożenia oświadczenia

lustracyjnego przez Sekretarza Miasta i Gminy Ogrodzieniec została przyjęta

jednomyślnie 15 głosami.  Uchwale nadano Nr XV/104/2007

Ad. 9

Podjęcie uchwały w sprawie pomocy zdrowotnej dla nauczycieli szkół prowadzonych przez

Gminę Ogrodzieniec oraz przyjęcia regulaminu określającego rodzaje świadczeń oraz warunki

i sposób ich przyznawania.

Wiceprzewodniczący Rady Marek Cholewa odczytał projekt uchwały. Radni nie zgłosili

żadnych uwag. Odbyło się głosowanie. Uchwała w sprawie pomocy zdrowotnej dla

nauczycieli szkół prowadzonych przez Gminę Ogrodzieniec oraz przyjęcia

regulaminu określającego rodzaje świadczeń oraz warunki i sposób ich

przyznawania.  została  przyjęta  13  głosami  przy  2  wstrzymujących,   głosów

przeciwnych nie było Uchwale nadano Nr XV/105/2007

Ad. 10

Podjęcie uchwały w sprawie określenia zasad nabycia, zbycia, obciążenia nieruchomości oraz

ich wydzierżawienia lub najmu na okres dłuższy niż 3 lata.

 Wiceprzewodniczący Rady Marek Cholewa odczytał projekt uchwały. Radni nie zgłosili

żadnych uwag. Odbyło się głosowanie. Uchwała w sprawie określenia zasad nabycia,

zbycia, obciążenia nieruchomości oraz ich wydzierżawienia lub najmu na okres

dłuższy niż 3 lata - została przyjęta jednomyślnie 15 głosami.  Uchwale nadano Nr

XV/106/2007

Ad. 11

Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Ogrodzieniec na 2007r.

Wiceprzewodniczący Rady Marek Cholewa odczytał projekt uchwały. Radni nie zgłosili

żadnych uwag. Odbyło się głosowanie. Uchwała w sprawie zmian w budżecie Gminy

Ogrodzieniec  na  2007r  -  została  przyjęta  jednomyślnie  15  głosami.   Uchwale

nadano Nr XV/107/2007

http://www.ogrodzieniec.bip.jur.pl/adds/uchwala_XV_103_2007.pdf
http://www.ogrodzieniec.bip.jur.pl/adds/uchwala_XV_104_2007.pdf
http://www.ogrodzieniec.bip.jur.pl/adds/uchwala_XV_105_2007.pdf
http://www.ogrodzieniec.bip.jur.pl/adds/uchwala_XV_106_2007.pdf
http://www.ogrodzieniec.bip.jur.pl/adds/uchwala_XV_106_2007.pdf
http://www.ogrodzieniec.bip.jur.pl/adds/uchwala_XV_107_2007.pdf
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Ad. 12

Podjęcie uchwały w sprawie poręczenia kredytu długoterminowego który zostanie zaciągnięty

przez Stowarzyszenie Lokalna Grupa Działania „Perła Jury” z siedzibą w Łazach.

Wiceprzewodniczący Rady Marek Cholewa odczytał projekt uchwały. Radni nie zgłosili

żadnych uwag. Odbyło się głosowanie. Uchwała w sprawie poręczenia kredytu

długoterminowego który zostanie zaciągnięty przez Stowarzyszenie Lokalna

Grupa Działania „Perła Jury” z siedzibą w Łazach po wykreśleniu paragrafu 3 -

została przyjęta jednomyślnie 15 głosami.  Uchwale nadano Nr XV/108/2007

III. Interpelacje i zapytania radnych.

Radna Grażyna Gołuchowska w imieniu pana Fiutaka z Podzamcza poprosiła o założenie

drenów  odwadniających  na  ul.  W.  Polskiego  na  odcinku  ok.  100  m.  tj  od  uliczki

Dąbrowskiego do Sanktuarium. Zaznaczyła jednocześnie że nawet kilka dni po deszczu stoją

tam  kałuże  wody  a  przejeżdżające  samochody  chlapią na  dzieci  idące  do  szkoły.   Jest  to

droga wojewódzka wiec poprosiła Burmistrza o interwencje w tej sprawie w Zarządzie

Wojewódzkich Dróg Publicznych.  Kolejną sprawa która poruszyła radna dot. niewielkiego

odcinka  drogi  biegnącej  od  ul.  Partyzantów  w  stronę Karlina.   Został tam  wymulony  przez

deszcz kawałek drogi Wielu turystów przemieszcza się Szlakiem Orlich Gniazd do Karlina i z

trudem przechodzą przez doły i nierówności powstałe w drodze. Mieszkańcy Podzamcza

proszą o naprawę tego fragmentu drogi.

Radny Mogiła Zdzisław na wstępie swojego wystąpienia wskazał na fakt iż dwa tygodnie

temu obchodziliśmy Dzień Wszystkich Świętych. Rokrocznie przed tym Świętem duża liczba

ludzi odwiedza groby bliskich. Można było spodziewać się że powróci temat drogi biegnącej

przez cmentarz. Krewni zmarłych spoczywających na cmentarzu chcą aby wreszcie przestał

istnieć przejazd i aby cmentarz został zabezpieczony wokół murem i bramami. W dyskusji na

ten temat ludzie zastanawiali się dlaczego nadal tak jest i kto jest temu winny. Podczas

rozmów radny dowiedział się, jakoby za obecny stan rzeczy winę ponosi właśnie on. I że to

on był przeciwny budowie drogi dla mieszkańców ul. Krzywej,  jak również zabezpieczeniu

cmentarza murem i bramami. Takie bezpodstawne pomówienie zabolało go bardzo mocno.

Nie musiał dociekać tak bardzo, aby dowiedzieć się że ubliżające jego osobie i nie tylko plotki

puścił w obieg jeden z radnych.  Wobec tego stanu rzeczy radny Mogiła stwierdził, że

zmuszony  jest  aby  w  tym  miejscu  na  sesji  przypomnieć parę faktów  tym którzy  nie  znają

http://www.ogrodzieniec.bip.jur.pl/adds/uchwala_XV_108_2007.pdf
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tematu  jak  również tym  którzy  nie  chcą przyjąć do  wiadomości  pewnych  istotnych  spraw.

Radny zaznaczył, że był zawsze za tym aby cmentarz był zabezpieczony przed dewastacja i

wałęsającymi się zwierzętami. Zawsze też chciał aby rozwiązać problem dojazdu dla

mieszkańców ul. Krzywej.  Nawet przez myśl nie przeszło mu aby nie rozwiązać do końca

tego problemy albo być przeciwko temu.  Jeszcze nie będąc radnym tylko sołtysem poruszał

ten  temat.  W  poprzedniej  kadencji  dużo  wysiłku  kosztowało  go  aby  zainteresować i

przekonać Radę o istniejącym problemie w parafii Giebło. To właśnie w poprzedniej kadencji

podjęte zostały uchwały w sprawie przekazania przez gminę gruntów ( drogi ) na rzecz

cmentarza. Na mapach zagospodarowania przestrzennego Gminy,  cmentarz widnieje już

jako całość. Podjęta została tez uchwała dot. wykupu gruntów pod drogę celem połączenia

ul.  Krzywej  z  ul.  Edukacyjna.   Na  pewno  to  nie  ten  radny  którzy  posunął się obecnie  do

pomówień, plotek był inicjatorem podjętych już wcześniej uchwał. Do podjęcia tych uchwał

przyczynili się wspólnie radni i sołtysi poprzedniej kadencji z parafii Giebło. To my radni i

sołtysi  –  wyraźnie  zaznaczył radny  Mogiła  -  nagłaśnialiśmy  ten  problem  na  sesjach,  w

mediach, zbieraliśmy podpisy parafian.  Nie wszyscy jednak o tym pamiętają. Obecnie grunty

pod drogę są już wykupione,  wykonane są też prace geodezyjne.  Nie można wiec mówić ze

Pan Burmistrza czy Rada zapomnieli o problemie.  Na pewno nie ja jestem winny, ani obecna

Rada  czy  tez  Pan  Burmistrz,  że  w  tym  roku  nie  została  wybudowana  droga.  Winę za  to

ponosi skromny budżet gminy.  Odnoszę wrażenie że pan radny naobiecywał zbyt dużo

wyborcom Jednak gdyby realnie patrzył na potrzeby i możliwości gminy nie musiałby szukać

kozłów ofiarnych i uciekać się do oszczerstw. Jesteśmy w przededniu uchwalania budżetu

gminy na 2008 rok zaznaczył radny Mogiłą po czym zwrócił się do Burmistrza oraz do

radnych z prośbą aby w przygotowanym budżecie na 2008 rok zabezpieczyć niezbędne

środki finansowe na zrealizowanie połączenia ul. Krzywej z ul. Edukacyjną Wykonanie tej

drogi będzie równoznaczne z likwidacją przejazdu przez cmentarz i spowoduje zakończenie

trwającego już kilkadziesiąt lat sporu w parafii Giebło.

Radny Fabiańczyk Zbigniew w imieniu młodzieży Giebła zwrócił się do Burmistrza o

zamieszczanie w Gazecie Ogrodzienieckiej informacji o terminie uruchomienia kafejki

internetowej  w  Dworku.   Następnie  w  imieniu  mieszkańców  Kol.  Giebło  radny  poprosił o

wystąpienie z wnioskiem do Wojewódzkiego Zarządu Dróg o dokończenie budowy chodnika

przy drodze wojewódzkiej nr 790.  Prośba w tej sprawie podyktowana jest bezpieczeństwem

mieszkańców
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Radny Robert Łypaczewski w imieniu Orkiestry Dętej OSP Giebło zwrócił się z prośbą do

Burmistrza i Rady o wygospodarowanie i zabezpieczenie środków w budżecie 2008 r na

zakup stojaków do nut.

Radny Marek Cholewa po raz kolejny zwrócił się o usunięcie krzaków na łuku przy ul. 1 Maja.

Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych udzieli Burmistrz na kolejnej sesji.

IV. Wnioski, zapytania i oświadczenia.

Sołtys Żelazka Krzysztof Piątek zwrócił się z prośba o wykonanie zajazdu przystankowego na

Śrubarni oraz utwardzenie ul. Leśnej w Żelazku.

Sołtys Edward Grzebieluch poprosił o zamontowanie pojemników na selektywną zbiórkę

odpadów w Kol. Giebło

Przewodniczący Rady przekazał informacje które nadeszły z Urzędu Skarbowego w Zawierciu

oraz od Wojewody Śląskiego o terminowym złożeniu przez radnych Rady Miejskiej w

Ogrodzieńcu informacji dot. oświadczeń majątkowych

Burmistrz również poinformował, że osoby zobowiązane do złożenia na jego ręce oświadczeń

majątkowych (tj. wszyscy dyrektorzy szkół,  prezesi spółek) wywiązały się z tego obowiązku

w ustawowym terminie. Nie stwierdzono uchybień w wypełnieniu tych dokumentów.

Oświadczenia majątkowego nie złożył pan Kowol Roman.

V. Zamknięcie obrad.

Wobec wyczerpania punktów porządku obrad Przewodniczący Rady Pan Grzegorz Wałek

dokonał zamknięcia sesji dziękując wszystkim obecnym za udział w niej.
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